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ZAPISNIK 

sa  42.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 21.12.2023. godine u 
uredu ravnateljice s počekom u 11,30 sati.    
 
Prisutni: 1. Sanja Antolić, predsjednica Školskog odbora, 
                2. Andreja Kerovec Letica, zamjenica predsjednice ŠO, 
                3. Ana-Marija Gončar, član ŠO, 
                4. Anica Desnica, član ŠO. 
                 
 
Odsutni: Emina Klasić Dolenec, Andreja Tasoti, Maja Raščanec – opravdano 
 
Sjednici prisustvuju četiri člana od sedam Školskog odbora što je natpolovična većina i 
donesene odluke bit će pravovaljane.  
 
Poziv za 42. sjednicu Školskog odbora poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole.  

Predsjednica Školskog odbora gđa. Sanja Antolić  otvorila je sjednicu Školskog odbora, 

pozdravila prisutne i pročitala dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  

 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika sa  41. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje prethodne suglasnosti na prijedlog ravnateljice  za zapošljavanje učitelja/ice 

matematike na neodređeno puno radno vrijeme,  
3. Donošenje Pravilnika o školskoj knjižnici, 
4. Razno.  

 
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 41. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa četiri glasa je usvojen i 

verificiran. 

Točka 2. 
Učitelj matematike Ivan Piskač tražio je sporazumni raskid radnog odnosa radi prelaska na 
rad u Gimnaziju „Fran Galović“ Koprivnica. Županijski Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, 
znanost, sport i nacionalne manjine dostavio je školi obavijest da ne raspolažu viškom 
učitelja matematike i škola je 1.12.2023. godine objavila natječaj za zapošljavanje učitelja/ice 
matematike na neodređeno puno radno vrijeme.  
 
Primljeno je pet ponuda od kojih četiri ispunjavaju uvjete. Ravnateljica je imenovala 
Povjerenstvo za procjenu i vrednovanje kandidata za zapošljavanje. Povjerenstvo je donijelo 
odluke da će se provesti pismeno i usmeno testiranje kandidata prema Pravilniku o postupku 
zapošljavanja te procjeni i vrednovanju kandidata za zapošljavanje.  
 
Na pismeno testiranje od četiri pozvana kandidata odazvalo se dvoje kandidata, Ivana Biškup 
i Iva Arač. Obadvije kandidatkinje na pismenom testiranju ostvarile su bodove za usmeno 
testiranje. 
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Po završenim testiranjima Povjerenstvo je ravnateljici predalo rang listu s bodovima 
kandidata, Ivana Biškup 74 boda, a Iva Arač 54 boda. 
 
Ravnateljica je po završenim testiranjima zvala na razgovor kandidatkinju Ivanu Biškup. 
Momentalno radi u V. osnovnoj školi Varaždin na određeno vrijeme, zainteresirana je i 
motivirana za posao. 
 
Ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 
Ivane Biškup na neodređeno puno radno vrijeme ne mjesto učiteljice matematike. 
 
Školski odbor sa četiri glasa donio prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za 
zapošljavanje Ivane Biškup na neodređeno puno radno vrijeme na mjestu učiteljice 
matematike. 
 
Točka 3. 
Budući da je donesen novi Zakon o knjižnicama i novi standard za knjižnice škola je obavezna 
svoj Pravilnik  o knjižnici uskladiti s novim propisima. Novi propisi najvećim dijelom odnose se 
na materijalne i tehničke potrebe knjižnica. Npr. propisano je prema broju učenika koliko 
računala mora biti u knjižnici. Naš knjižnica je dobro opremljena, sredstva nam je osiguralo 
MZO i osnivač, a ove standarde teško ćemo moći sprovesti.  
 
Školski odbor sa četiri glasa donio je Pravilnik o školskoj knjižnici. 
 
Točka 4. 
Ravnateljica je obavijestila Školski odbor da su naše stručne suradnice napisale Protokol u 
slučaju smrti u obitelji učenika. Nažalost i to se događa i onda je teško učenicima i učiteljima, 
nedavno je dvoje učenika škole izgubilo oca, radi toga su stručne suradnice napisale Protokol 
kako bi olakšali takve situacije učenicima i učiteljima. U svakom trenutku učenici, a i roditelji 
mogu doći do naše stručne službe radi pomoći u takvim slučajevima. 
 
U školi imamo Izložbu Ane Frank koju posjećuju učenici svih županijskih škola a naši učenici 
su vodiči kroz izložbu, imat ćemo u sportskoj dvorani božićnu priredbu, sudjelovali smo na 
priredbama u gradu, nastavili smo s projektima u Erasmusu, nastavljamo i suradnju odnosno 
testiranja učenika s Nacionalnim centrom za vanjsko vrednovanje, obzirom da imamo 
francuski jezik kao izborni u školu će nam doći francuski ataše.  
 
Ravnateljica je na Vijeću roditelja pitala roditelja da li su zadovoljni s prehranom u školskoj 
kuhinji, a isto to je pitala i učenike. I roditelji i učenici zadovoljni  su s prehranom u školskoj 
kuhinji. Učenici koji polaze produženi boravak za ručak koji im je drugi obrok u školi dobivaju 
drugu vrstu hrane.  
 
Ove školske godine bit ćemo domaćini županijskog natjecanja iz biologije i to će biti 
nenastavni dan.  
 
Po pitanju energetske obnove škole, nalazimo se na čekanju jer su prioritet imale škole 
stradale u potresu, a i natječaj je izmijenjen tražilo se da ustanove imaju dizalicu topline. Rok 
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je bio jako kratak tako da se nije stiglo  odreagirati. Vjerujemo da će nas osnivač i to riješiti i 
da ćemo moći uči u energetsku obnovu.  
 
Dr. medicine rada Tea Samardžić našim učiteljima je održala nekoliko seminara o pružanju 
prave pomoći a i kako pomoći učenicima koji su bolesni, npr. imamo učenika koji ima 
epilepsiju.  
 
 
Sjednica je završila u 12,00 sati.   
 
 
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                      Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 


